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China Driver’s License English Certificate
中国驾照英文认证书
DRIVER’S LICENSE TRANSLATION

This document is a translation of a copy of the Chinese driver’s license set forth below. It is not valid as an original license. You must carry your original Chinese driver’s license with this form. This document may be of assistance in translating your license for law enforcement officials as well as for rental of a vehicle from Dollar Corporation in USA, Canada, Europe, Australia and New Zealand. However, this is not a legal document or a legal form of personal identification. This form shall not be used for any other purpose. If you have any questions renting a Dollar Vehicle, please contact Dollar at 400-921-1138.
本文件下方是中国驾照英文翻译。本翻译件并不具有与中国驾照同等的法律效力。本翻译件必须与中国驾照原件一起出示使用。本翻译件仅供协助他国官方部门翻译您的驾驶执照时使用，或在道乐美国、加拿大、欧洲、澳大利亚和新西兰门店租车时，协助相关工作人员翻译您的驾照时使用。本翻译件并不能作为合法的个人身份证明。本翻译件不可用作其他目的。如果您有任何问题，欢迎致电道乐租车400-921-1138。
[image: image1.png]



	Name:
	

	Gender:
	Male/Female

	Nationality:
	China

	Date of Birth:
	yyyy/mm/dd

	Mailing Address:
	

	Date of Issuance of Drivers License: 
	yyyy/mm/dd

	Drivers License Expiration:
	yyyy/mm/dd

	Drivers License No.:
	

	Class:
	

	Date of Translation Issue
	yyyy/mm/dd

	Mobile/Telephone Number
	

	Email Address
	

	This form shall be valid until the Chinese Driver’s License expires.

本驾照翻译件在该中国驾照过期前一直有效。


Dollar Reservation Hotline: 400-921-1138  
Thrifty Reservation Hotline: 800-334-1705
Email:
ResChina@hertz.com
Website:
www.Dollar.com/www.thrifty.com/[image: image3.png]






请将驾驶证的副证 （带有效期页）


清楚扫描后放在此处











请将驾驶证的正证 （带照片页）


清楚扫描后放在此处











